
 

 
Referat 
 
Dato: 10.12.2021 
Tid:  kl. 09:00 -  kl.10:30 
Sted: Teams (Siljan) 
 
 
Til stede 
Porsgrunn  Ebba Friis Eriksen Isak Sølie Marius Lid 
Skien  Vegard Fjeld Geir Halvor Sollid  
Kragerø  Grethe Krokstad   
Drangedal  Aleksander Dahle Madsen   
Bamble  Finn Roar Bruun   
Siljan  Rune Sølland Morten Thorvaldsen Andrea Tverå 

  GBR      Hanne Kjersti Pedersen 
 
 
Forfall:  Baard Gonsholt, Porsgrunn kommune 

Hallstein Bast, Skien kommune 
Mona Stenberg Straume, Drangedal kommune 
Jorid Heie Sætre, Skien kommune 
Joacim Myra Larsen, Kragerø kommune 
Kari Anne Rogn, Bamble kommune 
 
 
 
 
 
GBR starter møtet med info. 
 
Hanne Kjersti starter med å informerer om Grenland brann og redning IKS. De 
har veldig godt samarbeid med Skien kommune, og de ønsker like tett 
samarbeid med alle kommuner. 
Godt samarbeid med GBR kan være til god hjelp ved vurderinger av plan- og 
byggesaker. 
Undersøke om samarbeid er står på sjekklista – behov for å supplere. 
Hanne Kjersti tar kontakt med samarbeidskommuner. 
 
 



Geir Halvor informerer om et par saker  
 
Varslingsliste: Blir sendt ut brukerundersøkelse på nyåret.  
 
Det er ønske om å etablere en TEAMS gruppe når det gjelder rutiner om 
oppstartsmøte. 
Kragerø – Joachim Myra Larsen 
Bamble – Finn Roar Bruun 
Skien – Geir Halvor Sollid 
Porsgrunn – Heidi Lange 
Siljan – Rune Sølland 
Drangedal – Aleksander Dahle Madsen 

 
 
Sak 28/21 Godkjenning av referat og innkalling  
 
  Ingen merknader til referat og innkalling 
 
 
Sak 29/21 eByggesak – status og vekting i anskaffel sen  
 

eByggesak blir en del av hele anskaffelsen og blir valgt en leverandør. 
Noe som i praksis vi si at det er tre aktuelle tilbydere. 
 
 Er nå ute en markedsundersøkelse med frist mandag 13.12. 

  Håpet er å lyse ut anskaffelsen rett før jul. 
 
  Vekting av eByggesak 

eByggesak vektes 10% av hele anskaffelsen. Dette er vurdert etter flere 
kriterier. Hvor mange brukere, hvor mange dokumenter osv. Dette betyr ikke 
at kravene i anskaffelsen ikke skal oppfylles. 
Gruppa stiller seg bak vektingen. 
 
Kan være fornuftig å prate med andre kommuner som har noen av de aktuelle 
systemene. Midt-telemark har Acos, og signalene derfra er at de er veldig 
fornøyde. 
 
Det vil være en felles forvaltning i Grenland for arkiv- og saksbehandling 
systemet, Vi bør tenke på hvordan forvaltningen for eByggesak skal være. 

 
 
Sak 30/21 Tilsyn av private avløpsanlegg  
 

Det er etablert en arbeidsgruppe hvor kommunene Porsgrunn, Skien, Bamble 
og Siljan deltar. Skien kommunen fører an arbeidet og gruppen ble startet opp 
høst 2021. Arbeidsgruppen er i gang med tilsynsplan og etablering av rutiner 
for tilsyn.  

  
Bamble har søkt Miljødirektoratet for midler til et forprosjekt i Frierfjorden for å 
utrede tiltak for bedre miljøtilstanden. Det er bevilget midler fra de kommunene 
som deltar i forprosjektet og fylkeskommunen. Industrien har ikke sendt svar 
ang. bevilgning av midler.  
Miljødirektoratet er positive til prosjektet og det er vannområdekoordinator i 
Porsgrunn kommune som har ansvaret for utarbeidelse av forprosjektet. 



 
Siljan har utarbeidet en handlingsplan for opprydding av utslipp fra spredt 
bebyggelse. Handlingsplanen er oversendt til Skien kommune. Prosjektplan 
for arbeidet mangler, og det blir viktig å etablere en tverrfaglig prosjektgruppe 
som kan følge opp arbeidet videre.  
 
Det bør utarbeides en prosjektplan som formaliserer arbeidet. Prosjektplan 
bør godkjennes i deltagerkommunene. 
 

 
Til neste møte inviteres prosjektmedarbeider fra Skien kommune. Kragerø 
inviterer VAR og person som har jobbet med spredt avløp. Porsgrunn inviterer 
kommunalteknikk. Porsgrunn har kommet langt i arbeidet og det er nyttig med 
overføringserfaring.  
  

 
 
Sak 31/21 Valg av ny sekretærkommune og møteplan fo r 2022 
 

Forslag til møteplan: 

Porsgrunn  11.02.22 

Skien   22.04.22 

Kragerø   17.06.22 

Drangedal  09.09.22 

Bamble   21.10.22 

Siljan   09.12.22 

 
Neste sekretær kommune for 2022 er valgt til: Kragerø kommune. 

 
Forslag til møteplan godkjennes.  

 
 
Eventuelt:  
 

• Påminnelse til de som ikke har gitt tilbakemelding ang. medlemmer som stiller i den 
nye tilsynsgruppa. Send gjerne en beskjed til Vegard.  
Tilsynsgruppa vil ha ca. 4-6 møter i året, men ingen formell møteplan foreligger.  
Det er ønskelig at plan- og byggesaksforum følger opp Tilsynsgruppen, gjerne i form 
av statusoppdateringer. Skien koordinerer det første møte (referat sendes til Magne 
Kampestad, Skien kommune).  

 
• Forskrift for gebyr etter PBL:  

 
Bamble har sendt forskrift på høring og til behandling i Kommunestyret. 
Tidsregistrering og tidsforbruk utarbeides i løpet av vinter 2022, og er en omfattende 
jobb.  
 
Skien har igangsatt arbeidet, men forskriften er ikke lagt ut på høring. Vedtas tidlig 
neste år.  
 
Porsgrunn: Følger samme opplegg som Skien. Har hatt gjennomgang med Envidan 
for selvkost. Porsgrunn forventer ferdigstillelse i september 2022. Ebba sender ut 
tilbudsforespørsel til Envidan til forumet.  



Siljan: Bruker Envidans modell for forskrift, og bygger videre på det som er gjort i 
andre kommuner. Ferdigstilles i 2022.   

 
Kragerø: Har ikke gått til anskaffelse med Envidan, men dette er forventet tidlig i 
2022.  

 
 
 
Neste møte er 11.02.2022 i Porsgrunn. 
 
 
10.12.2021 
Aleksander Dahle Madsen / Andrea Tverå 
Referent 


